

HARI MINGGU 24 MAC 2024 (AHAD PALMA)

KETUAI SEMBIANG	The Revd Lawrence Wah Onn	
JAKU AJAR	The Revd Ron Bunchol	
SEMPEKAT LAMA	Yesaya 50:4-9a	Sdri Amylia Drahman
SEMPEKAT BARU	Filipi 2:5-11	Sdr Danny Tom
INJIL	Yohanes 12: 12-16	
SAMPI PINTA	Sdr Alister Juin	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.


Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
 Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
 Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
 Vicar: The Revd Richard Chang Paderi: The Revd. Lawrence Wah Onn, The Revd Ron Bunchol
 Sub-Deacon: Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Gabriel Henry, Frank Jitab, Yap Min Su

			
 Dana Bangunan Gereja	 Dana Misi	 Pemberian Hari Minggu	 Persepuluhan
AKAUN BANK DANA AM GEREJA Public Bank 3207398133 Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.			



TABUAN JAYA
 ANGLICAN CHURCH

DIOCESE OF KUCHING



VISI

MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya

MISI

Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2024

TETAP DIDALAM KRISTUS (YOHANES 15: 5b, 7-8)

UNGGU	MINGGU LENT YANG KELIMA	17 MAC 2024
PENGUCAPCARA	The Revd Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	The Revd Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	Yeremia 31:31-34	Sdri Liba Bikoi
PERJANJIAN BARU	Ibrani 5:5-10	Sdri Anjellina Mimiey
INJIL	Yohanes 12:20-33	Reader Gabriel Henry
PENDOA SYAFAAT	Sdr Benedick Edwin	

DOA RINGKAS HARI INI

Allah yang maha pengasih, oleh kematian dan kebangkitan Anak-Mu Yesus Kristus sudah membebaskan dan menyelamatkan dunia: kami mohon semoga dengan iman kami terhadap Dia yang terseksa di atas salib, kami akan menang oleh kuasa kemenangan-Nya; melalui Yesus Kristus Anak-Mu Tuhan kami, Dia yang hidup dan memerintah dengan-Mu, dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

DOA RINGKAS RABU ABU

Allah yang Mahakuasa dan kekal, Engkau tidak benci akan sesuatu yang Engkau ciptakan, dan mengampunkan dosa mereka yang bertaubat: jadikan dalam kami hati yang baru, yang sedar akan dosa, semoga kami yang menangisi dosa kami dan mengakui kejahatan kami, akan perolehi dari-Mu yang sentiasa mengasihi orang, pembebasan dan pengampunan yang sempurna; melalui Yesus Kristus Anak-Mu Tuhan kami, Dia yang hidup dan memerintah dengan-Mu, dalam kesatuan Roh Kudus, Allah yang Tunggal, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

DOA SELEPAS PERJAMUAN

Tuhan Yesus Kristus, Engkau sudah mengajar kami bahawa apa sahaja kebaikan yang kami lakukan untuk saudara-saudari kami yang terendah, kami lakukan juga untuk-Mu: beri kepada kami kemahuan untuk melayani orang lain sepertimana Engkau melayani semua orang dan berkorban untuk kami. Engkau yang hidup dan memerintah, sekarang dan selama-lamanya. Amin.

SELAMAT DATANG KE GEREJA ANGLIKAN TABUAN JAYA

Selamat datang kepada semua yang bersama kita menyembah Tuhan hari ini, lebih-lebih lagi bagi mereka yang datang buat pertama kali.

ALPHA 2024

Sessi penginjilan Alpha tahun ini akan bermula pada 19 Mac 2024 pada pukul 7:00 malam.. Sessi pertama ini akan didahului dengan makan malam bagi semua yang hadir. Sila jemput ahli keluarga serta kenalan untuk menyertai sessi-sessi ini. Kad jemputan boleh didapati dari ketua

SALIB DAUN DAN GOTONG ROYONG

Pada 23 Mac 2024, Sabtu, kita akan membuat Salib dari daun pada 8 pagi hingga 11:30 pagi diikuti dengan bergotong royong mencuci kawasan gereja. Semua dijemput datang untuk menyumbang tenaga. Sila bawa bersama kain, baldi, dan apa jua untuk mencuci dan membersihkan kawasan kawasan sekitar

MERINDUI FIRMAN (Anjuran Gereja St. Faith)

20 March 2024 - Lent Talk 5 (Cara mengguna Alkitab) Speaker: Revd Wilson Trin
Melalui Zoom platform: 7:30 malam - 9:00 malam
Zoom ID:88957203072 Password:987156

KEBAKTIAN DALAM MINGGU KUDUS

24 Mac 2024 (Ahad)	Ahad Palma	8:00 pagi
28 Mac 2024 (Khamis)	Maundy Thursday	8:00 malam (Bahasa Inggeris)
29 Mac 2024 (Jumaat)	Good Friday	10:00 pagi (Bahasa Inggeris)
	Evening Prayer	3:00petang(Bahasa Inggeris)
31 Mac 2024 (Ahad)	Ahad Paska	8:00 pagi

DIOCESAN PRAYER GATERING

Tarikh: 21 Mac 2024 (Khamis)	Waktu: 7:30 malam
Pengkhutbah : Ven Philip Tauk	Tajuk: Book of Leviticus/Imamat
Zoom meeting ID: 89955509955	Passcode: 210324

Semua dijemput berdoa bersama.

PENTAHBISAN – SI QUIS

Dengan ini dimaklumkan bahawa RONEO JOSEPH BUNCHOL dari KUCHING yang kini bermastautin di KUCHING di Keuskupan ini berhasrat untuk menawarkan dirinya sebagai Calon untuk jawatan kudus sebagai PADERI di Gereja Tuhan pada pentahbisan yang ditetapkan pada 6 APRIL 2024 dan jika ada sesiapa yang mengetahui sebab atau halangan yang dia tidak sepatutnya diterima masuk ke dalam Holy Orders, dia sekarang dihendaki mengisytiharkan perkara yang sama, atau untuk menyatakan perkara yang sama dengan segera kepada Tuan Bishop Kuching.

NOTA KHUTBAH